
Referat af bestyrelsesmøde torsdag 260918 

Deltagere Claus, Dorte, Per, Mads, Søren  

 

Referat: 

• Enighed om at beskæringen af store bed, fræsning af træstubbe og fredet læhegn er udført pænt 

og som aftalt. Den fremtidige vedligeholdelse forventes at være på et lavere niveau. 

 

• Vi anbefaler at forhøje budgettet med ca. kr. 2.500,- til sommerfesten, til ekstra fadøl og 

underholdning til børnene.  

 

• Der har været negative ytringer om skt. Hans bål, fordi der ikke blev sendt invitationer ud; dette 

grundet tidligere udstedt forbud mod åben ild. Vi planlægger at afholde dette næste år. 

 

• Vi holder et vågent øje med ”vejsituationen”.  

 

• Mads laver udkast til beskrivelse af GDPR-ordning for vores grundejerforening, se 

www.fredendal.dk . Derudover vil Mads tage kontakt til parcelhusejernes parcelhusforening, ift 

hvad vi skal opfylde som minimum og databehandleraftale med hostingselskab af vores 

hjemmeside. 

 

• Mads bestiller 4 Nabohjælp-skilte, inden generalforsamlingen. 

Generalforsamling: 

Generalforsamling afholdes onsdag 21/11-18, kl. 19:00, fælles spisning, selve generalforsamlingen starter 

19:30. Der skal indkaldes til generalforsamling senest 3 uger før sammen med regnskabet, d.v.s. senest 

1/11-18. 

Indkomne forslag senest 7/11-18, bestyrelsen mødes hos Søren onsdag d. 7/11 kl. 19:30 for at behandle 

indkomne forslag. 

Som nævnt i generalforsamlingsreferatet inkluderer vi bespisning i årets generalforsamling (2 stk. 

smørrebrød pr. person), tilbagemelding om bespisning i indkaldelsen. 

Per sender udkast til regnskab og budget til bestyrelsen, ca. medio oktober, som kommenteres og 

godkendes pr. mail i bestyrelsen. Indkaldelse til generalforsamling skal sendes ud inden d. 1/11-18, som 

således kan sendes med. 

Sekretæren sender indkaldelsen ud; alle@skovbrynet2008.dk 

 

Claus og Søren er på valg – (Claus modtager genvalg – Søren ikke)* 

 Claus booker lokale hos Inside og Øl og Vand og spørger til smørrebrød. 

mailto:alle@skovbrynet2008.dk


Mads spørger om Henrik vil være ordstyrer og Per som spørger Per om han vil genvælges som revisor. 

Punkter til generalforsamlingen: 

 

• Forslag om at invitere Sydsiden af stamvejen med til sommerfesten. 

• Orientering om GDPR – hvordan vi behandler persondata, hvorfor vi har disse og hvornår vi sletter.  


